
 
Van: Post Nationale ombudsman  
Verzonden: Thursday, June 13, 2019 1:50 PM 
Aan: AWN 
Onderwerp: uw zaak, ons nr. 2019.00843 
 
Geachte heer Spaander, 
 
Hierbij laat ik u weten wat uit het gesprek tussen Reinier van Zutphen en de burgemeester van 
Arnhem naar voren is gekomen.  
 
De heer Marcouch heeft aangegeven dat de gemeente er echt mee aan de slag is. De wethouder de 
heer van Delden is nu ook in gesprek met de woonbootbewoners. De heer Marcouch heeft 
aangegeven dat hij het gaat regelen, waarbij hij wel aantekent dat hij het niet iedereen daarbij naar 
de zin zal kunnen maken.  
 
De kwestie moet voor het einde van het jaar zijn opgelost, aldus de heer Marcouch. Afgesproken is 
dat wij aan het eind van de zomer zullen informeren bij de gemeente Arnhem, wat dan de stand van 
zaken is.  
 
U heeft aangegeven dat de situatie voor de woonbootbewoners in de Nieuwe Haven nog slechter 
gaat worden, omdat de provincie een vergunning heeft verleend voor een opslagruimte voor 
biomassa. Wij hebben daar kennis van genomen. Wij kunnen u niet bijstaan wat betreft het bezwaar 
daartegen. 
 
In september zullen wij contact met u zoeken om te vragen hoe de woonbootbewoners de situatie 
op dat moment ervaren. Zien zij positieve of negatieve ontwikkelingen? Vervolgens zullen wij ook bij 
de gemeente navragen wat de stand van zaken is. We zullen aan de hand van die informatie bepalen 
of er reden is voor verdere actie door de ombudsman. 
 
 

Met vriendelijke groet, 

 

Lina Oomen 
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